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Zápis ze zasedání Dílčí členské schůze Středočeské pobočky a Prahy, Východočeské pobočky a 
Severočeské pobočky 

Datum: 02.03.2025 

Místo: Restaurace Pivovaru Nejman, Mělnické Vtelno 

Začátek: 11:10 hod 

Ukončení: 15:30 hod 

1. Prezence 

Účastníci 

Rada Středočeké pobočky:   

 Přítomni                     Miroslav Brož              předseda 

                                         Petra Brožová              člen 

                                         Markéta Chodilová      člen 

     Rada Severočeské pobočky 

     Přítomni                      Petr Adam                   předseda 

                                         Lucie Horsáková         člen 

                                         Eliška Boječková         člen 

      Rada Východočeské pobočky 

      Přítomni                     Monika Hnátek Illová  předsedkyně 

                                         Ing. Jaroslav Horský     člen 

     Výbor klubu:               Dušan Salač                 předseda 

      Přítomni                     Ing. Jan Bušta              místopředseda 

                                         Markéta Chodilová      hlavní poradce chovu 

                                         Jiří Potyš                      výcvikář 

                                         Eliška Boječková         matrikářka 

                                         Kateřina Klocová        tisková referentka 

                                         Ing. Radek Halada       jednatel 

                                         Tomáš Fančoviš          IT referent 

     Nepřítomni                  Pavla Holcman           ekonomka 

     Kontrolní komise         Miroslav Brož             předseda 

                                         Mgr. Eva Dopplerová  člen 

     Kárná komise               Tomáš Nechvátal         předseda 

                                          Ing. Michaela Přibáňová   člen 

     Členové Středočeské pobočky          

     Přítomni                   28 členů dle prezenční listiny 

     Členové Severočeské pobočky 
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     Přítomni                   10 členů dle prezenční listiny 

     Členové Východočeské pobočky 

     Přítomni                     2 členové dle prezenční listiny 

     Hosté  

     Přítomni                     6 osob dle prezenční listiny 

 

2. Zahájení jednání 

Předseda Středočeské pobočky v 11:10 hod zahájil schůzi, přivítal všechny přítomné a připo-
mněl nutnost prezentace účastníků v prezenční listině.  

3. Schválení programu 

M. Brož navrhl schválení programu dnešní dílčí schůze. Program byl k dispozici všem na webo-
vých stránkách klubu a vytištěný je k dispozici i tady na místě. Program byl shválen. 

4.Volba návrhové komise.  

M.Brož navrhnul za Středočeskou pobočku do návrhové komise p. Tomáše Nechvátala. Petr 
Adam navrhnul za Severočeskou pobočku p. Jiřího Wanie. Schváleno. 

5. Zpráva předsedů poboček 

M.Brož seznámil přítomné s akcemi na území středočeské pobočky v roce 2024. Klubová vý-
stava jezevčíků Konopiště a Den s jezevčíkem. Klubové souteže – Pohár Středočeské pobočky 
Jince, Memoriál R. Kristla Loučen, Soutěž v práci na králíka a barvářské klubové zkoušky mini-
atur v Jincích. 

Monika Hnátek Illová seznámila s akcemi, které proběhly na území Východočeské pobočky 
v roce 2024. Speciální výstava v Jevíčku, Klubová barvářská soutěž Křenov. Upozornila na pro-
blémy s komunikací mezi ní a novým výborem. Je nutné více komunikovat. O akcích se dozvídá 
jen z internetu, nikdo s ní nekomunikuje. Kritika plánování dílčích schůzí. 

Petr Adam připomenul konferenci v roce 2024, seznámil s novou radou pobočky. Severočeská 
pobočka je malou pobočkou, která nemá tolik možností pořádat akce. V letošním roce bude 
pořádat Klubovou barvářskou soutěž v lokalitě Obrok, kde jsou příhodné terény. Apeluje na 
všechny členy klubu, aby podpořili svou účastní klubové akce. 

6. Zprávy jednotlivých členů výboru za uplynulé období. 

Zpráva předsedy KCHJ Dušana Salače, zpráva výcvikáře Jiřího Potyše, zpráva místopředsedy 
Ing. Jana Bušty, zpráva tiskové referentky Kateřiny Klocové, zpráva matrikářky Elišky Boječ-
kové, zpráva hlavní poradkyně chovu Markéty Chodilové, zpráva IT referenta Tomáše Fančo-
viče, zpráva jednatele Ing. Radka Halady.  

7. Zpráva předsedy kontrolní komise 

M. Brož se veřejně omluvil za slovní invektiva, které pronesl veřejně předchozího dne na Dílčí 
schůzi Jihomoravské a Severomoravské pobočky. 

8. Zpráva předsedy Kárné komise 

9. Finanční zpráva za uplynulé období 

Zprávu ekonomky Pavly Holcman přednesl Dušan Salač. 

10. Ocenění členů poboček a předání ocenění za Pracovní pohár v roce 2024. 
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11. Diskuze 

P. Adam upozornil na hrozící zákaz norování. Navrhuje aby výbor klubu připravil petici a roze-
slal všem členům klubu. Nutná spolupráce s ostatními kluby norníků a ČMMJ a ČMKJ. Dále 
žádá, aby ekonomka vypracovala ekonomickou zprávu a s tou seznámila předsedy poboček. 
Vznesl dotaz na výbor klubu, v jakém stavu je Audit. M. Brož odpovídá, že interní audit probíhá, 
ale vše není zkontrolováno. P. Adam vznesl dotaz na předsedu Kárné komise na lhůty u kárných 
řízení. P. Halada reaguje na dotaz na zákaz norování a aktivitu výboru v této věci. Na petici je 
už pozdě, je nutné jednat rychle. Navrhuje rozesílat emaily cíleně jednotlivým poslancům s vy-
světlením nutnosti zachování Norování. MVDr. Katka Sviták Novozámská upozornila na akti-
vitu poslance A.Babiše v návrhu zákazu norování a na aktivitu neziskovky Svoboda zvířat a jiné 
ochranářské skupiny v této problematice. Ti mají prostředky na mohutné mediální kampaně. 

Ing. Jaroslav Horský pochválil práci IT referenta T. Fančoviče za jeho odbornou práci na webu 
a systému Pohodlně info. Také práci v matrice v systému Pohodlně info i matrikářku E.Boječ-
kovou. Tato práce je málo oceněná. 

Michal Urban upozornil, že mu jako bývalému matrikáři stále chodí výpisy plateb složenkami 
z České pošty. Několikrát na to upozornil jak matrikářku, tak předsedu. Žádá o vyřešení, aby 
výpisy z pošty chodily na adresu nové matrikářky. R. Halada reagoval, že změnu zajistil na po-
bočce pošty ve svém bydlišti a měl ji za vyřízenou. Je nutné prošetření postupu u České pošty. 

M. Urban upozornil na chybu ve Stanovách KCHJ zveřejněných na webu. Je zde chybně uve-
deno, že byly schváleny ve Velké Losenici. T. Fančovič se omluvil za chybu, vše uvede do po-
řádku. 

T. Nechvátal pozval na připravovaný Pohár Středočeské pobočky, kde je garantem. 

J. Horský upozornil na problémy s rušením hesla u emailu na zasílání přihlášek na klubové vý-
cvikové akce, který měla M. Illová. Ta ho novému výcvikáři předala. Problém je opět špatná 
komunikace výboru. Stačilo p. Illové zavolat. Ne ji úkolovat v zápise. 

K. Novozámská apeluje na to, aby se hlavně teď aktuálně řešily problémy s hrozícím zákazem 
lovu norováním. 

12. Návrh usnesení přednesl T. Nechátal. 

13. Schválení usnesení. 

 

Usnesení číslo 1/2025 dílčí členské schůze 

 

Návrh 

 

Dílčí členská schůze bere na vědomí 
- zprávu výboru klubu o činnosti za uplynulé období, 
- zprávu kontrolní komise za uplynulé období, 
- zprávu kárné komise za uplynulé období, 
- finanční zprávu za uplynulé období. 

 

Výsledek hlasování 

 Pro 23  

 Proti 0  

 Zdrželo se 2  

 Přítomných členů 25  
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Návrh byl schválen. 

 

Dílčí členská schůze bere na vědomí 
- zprávu výboru klubu o činnosti za uplynulé období, 
- zprávu kontrolní komise za uplynulé období, 
- zprávu kárné komise za uplynulé období, 
- finanční zprávu za uplynulé období. 

 

Usnesení číslo 2/2025 dílčí členské schůze 

 

Návrh 

 
Dílčí členská schůze bere na vědomí 

- zprávu o činnosti Středočeské pobočky a Prahy, 
- zprávu o činnosti Severočeské pobočky, 
- zprávu o činnosti Východočeské pobočky. 

 

Výsledek hlasování 

 Pro 24  

 Proti 0  

 Zdrželo se 1  

 Přítomných členů 25  

 

Návrh byl schválen. 

 

Dílčí členská schůze bere na vědomí 
- zprávu o činnosti Středočeské pobočky a Prahy, 
- zprávu o činnosti Severočeské pobočky, 
- zprávu o činnosti Východočeské pobočky. 

 

Usnesení číslo 3/2025 dílčí členské schůze 

 

Návrh 

 

Dílčí členská schůze navrhuje jako doporučení pro činnost klubu v příštím období, 
aby výbor klubu 

- nechal vypracovat petici proti zákazu norování, 
- rozšířil petici mezi členy klubu a 
- oslovil s peticí kluby chovatelů norníků. 

 

Výsledek hlasování 

 Pro 24  

 Proti 0  

 Zdrželo se 1  

 Přítomných členů 25  

 

Návrh byl schválen. 
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Dílčí členská schůze navrhuje jako doporučení pro činnost klubu v příštím období, aby 
výbor klubu 

- nechal vypracovat petici proti zákazu norování, 
- rozšířil petici mezi členy klubu a 
- oslovil s peticí kluby chovatelů norníků. 

 

Usnesení číslo 4/2025 dílčí členské schůze 

 

Návrh 

 

Dílčí členská schůze navrhuje jako doporučení pro činnost klubu v příštím období, 
aby výbor klubu neprodleně vypracoval texty s argumenty proti zákazu norování, 
zveřejnil je na internetových stránkách klubu, dal je tak k dispozici jeho členům a 
následně aby členové klubu oslovili poslance s tím, že jsou jako kynologové proti 
zákazu norování. 

 

Výsledek hlasování 

 Pro 24  

 Proti 0  

 Zdrželo se 1  

 Přítomných členů 25  

 

Návrh byl schválen. 

 

Dílčí členská schůze navrhuje jako doporučení pro činnost klubu v příštím období, aby 
výbor klubu neprodleně vypracoval texty s argumenty proti zákazu norování, zveřejnil je 
na internetových stránkách klubu, dal je tak k dispozici jeho členům a následně aby čle-
nové klubu oslovili poslance s tím, že jsou jako kynologové proti zákazu norování. 

 

Usnesení číslo 5/2025 dílčí členské schůze 

 

Návrh 

 
Dílčí členská schůze navrhuje jako doporučení pro činnost klubu v příštím období, 
aby výbor klubu řádně a včas zasílal zápisy z jednání výboru klubu předsedům jed-
notlivých poboček, tak jak to ukládají stanovy klubu. 

 

Výsledek hlasování 

 Pro 24  

 Proti 0  

 Zdrželo se 1  

 Přítomných členů 25  

 

Návrh byl schválen. 

 

Dílčí členská schůze navrhuje jako doporučení pro činnost klubu v příštím období, aby 
výbor klubu řádně a včas zasílal zápisy z jednání výboru klubu předsedům jednotlivých 
poboček, tak jak to ukládají stanovy klubu. 
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Usnesení číslo 6/2025 dílčí členské schůze 

 

Návrh 

 
Dílčí členská schůze navrhuje jako doporučení pro činnost klubu v příštím období, 
aby ekonomka připravila a předložila vyúčtování hospodaření klubu ode dne, kdy se 
konalo Klubové shromáždění – shromáždění delegátů, zejména bankovních účtů a 
pokladny a zveřejnila je na internetových stránkách klubu. 

 

Výsledek hlasování 

 Pro 2  

 Proti 15  

 Zdrželo se 8  

 Přítomných členů 25  

 

Návrh nebyl schválen. 

 

Usnesení číslo 7/2025 dílčí členské schůze 

 

Návrh 

 
Dílčí členská schůze navrhuje jako doporučení pro činnost klubu v příštím období, 
aby matrikářka vyhotovila výpisy z matriky týkající se členů jednotlivých poboček a 
zaslala je předsedům jednotlivých poboček. 

 

Výsledek hlasování 

 Pro 22  

 Proti 1  

 Zdrželo se 2  

 Přítomných členů 25  

 

Návrh byl schválen. 

 

Dílčí členská schůze navrhuje jako doporučení pro činnost klubu v příštím období, aby 
matrikářka vyhotovila výpisy z matriky týkající se členů jednotlivých poboček a zaslala 
je předsedům jednotlivých poboček. 

 

14. Závěr jednání 

M. Brož ukončil schůzi. 

 
 
Zapsala Markéta Chodilová 


